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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Tomko: 
Ešte mám Cukrovarskú ulicu. Na tejto ulici už som niekoľkokrát spomínal, že chýba zastávka 
autobusu. Bolo to, už sme to aj niekoľko raz prejednávali, ale ja sa stále pripomínam, kedy 
naše deti budú mať prístrešie na zastávke. Teraz pred sviatkami fúkal dosť silný nárazový 
vietor, bolo zlé počasie, mohli ste sa prísť pozrieť, ako tie deti tam stáli. Bez ochrany, proste 
na tom daždi, na tom vetru.  Neviem, či je to zámer s tou autobusovou zastávkou, ale jednu 
autobusovú zastávku dokázať urobiť. Ja som už to navrhoval, ja to urobím sám, len mi dajte 
súhlas, len buďte takí dobrí už pozerajte nie na dospelých, ale na tie deti pozerajte, že tam 
stoja bez ochrany.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade Cukrovarskej ulice a spomaľovacích prahov, túto otázku budeme pán poslanec 
prerokovávať na spoločnom stretnutí aj s dopravným inšpektorátom. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 


